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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2014 
§ 38-56 

 

Tid: Tisdagen den 15 april  kl. 17.30–18.10 

Plats: Stadshuset, drätselnämndens sessionssal 

 

Justerat : 2014-04-22 
 

Regina Kevius 

  Erik Odenlid 

  sekreterare 

Åsa Lindhagen 

 

Ledamöter: 
Regina Kevius (M)  ordförande 

Emilia Bjuggren (S)  vice ordförande 

Daniel Somos (M) 

Petra Holda (M)   

Daniele Fava (FP) 

Fredric Ericsson (C)     

Jari Visshed (S) 

Åsa Lindhagen (MP)  

Mehdi Oguzsoy (V) 

Ersättare: 
Joar Horn (M)  Gick 18:05 § 54 

Bo Sundin (M)      

Andreas Berglöf (M) 

Anna Rosén (FP) 

Gulan Avci (FP) 

Leif Kroon (KD) 

Celal Altun (S) 

Fredrik Ståhl (S) 

Marie Åberg (S) 

Emil Johansson (S) 

Axel Nekham (MP) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart 

Öström administrativ assistent. 

Stadsbyggnads- och idrottsroteln: 
Nils Löwenspets, borgarrådssekreterare 

Charlotte Lundqvist, biträdande borgarrådssekreterare 
 

 

 



Utdrag ur Idrottsnämndens protokoll 2014-04-15 
 

Sida 2 av 3 

 

§ 56 

Likvärdig friskvård oberoende anställning i stadsdelsnämnd, 

facknämnd eller bolag 
Remiss från kommunstyrelsen av motion (2014:2)  
av Ann-Margarethe Livh (V) 
Dnr: 015-171-2014 
 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-03-28 

Idrottsnämnden har för yttrande fått en motion av Ann-Margarethe Liv (V) om möjligheterna 

att införa mer likvärdiga friskförmåner bland anställda i förvaltningar och bolag.  

 

Utgångspunkten för friskvård är att stadens anställda ska må bra och orka med sitt arbete, 

oavsett grad av eventuell fysisk eller psykisk påfrestning eller krav i övrigt som ställs på den 

enskilde.  

 

Alla människor behöver röra på sig och mår bra av fysisk aktivitet. Idrottsförvaltningens har 

goda erfarenheter av friskvårdsarbetet i förvaltningen. Sedan ett antal år finns möjligheten för 

förvaltningar och bolag att erbjuda sina anställda ett subventionerat simhallskort, vilket ger 

tillgång till stadens alla simhallar och de aktiviteter som finns där. Idrottsförvaltningen anser 

att det även fortsättningsvis bör vara upp till respektive förvaltning och bolag att avgöra om 

friskvårdsinsatserna ska utgöras av friskvårdstimme eller subvention av årskort eller en mix 

av båda.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Åsa Lindhagen (MP) samt Emilia Bjuggren m.fl. (S) yrkar bifall till sitt gemensamma förslag 

till beslut enligt följande: 

 

1. Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut 

2. Att därutöver anföra följande 

 

Motionen tar upp en mycket angelägen fråga om möjligheterna till friskvård för anställda i 

tuffa arbetsmiljöer inom staden. Här återfinns inte minst kvinnodominerade verksamheter 

såsom äldreomsorgen.  
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Arbetsmiljöverket har visat att fler kvinnor än män drabbas av dålig hälsa kopplat till 

jobbet och att det är vanligare bland kvinnor att tvingas sluta arbeta i förtid på grund av 

hälsoskäl. Belastningsskador är den vanligaste orsaken till arbetssjukdomar hos både 

kvinnor och män, men fler kvinnor än män uppger att arbetsbelastningen ökar. Flera av de 

arbeten där belastningsskador är vanliga återfinns inom omsorgsyrkena. Många kvinnor 

arbetar under tuffa fysiska förhållanden och med schemalagda arbetstider under veckans 

alla dagar och tider på dygnet. 

Det är rimligt att staden ser över friskvårdsmöjligheterna för de tunga arbeten inom staden 

där det finns en ökad risk att drabbas av ohälsa. Staden som arbetsgivare bör ta ett helhets-

grepp om friskvårdsfrågan och säkerställa att dessa yrkeskategorier får särskilt goda frisk-

vårdsmöjligheter. 

 

Mehdi Oguzsoy (V) yrkar bifall till ursprungsmotionen av Ann-Margarethe Liv (V) förslag 

till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Emilia Bjuggren m.fl. (S), Åsa Lindhagen (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt 

gemensamma förslag till beslut. 

 

Mehdi Oguzsoy (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare  


